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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem fontos a zuglói Móra Ferenc Általános 
Iskola körül kialakult helyzet megoldása a Minisztériumnak? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A zuglói Móra Ferenc Általános Iskola egy közkedvelt, 650 diákot oktató intézmény Budapest XIV.
kerületében. Közoktatási jelentőségét az is erősíti, hogy a normál oktatási rendszerben tanuló 
diákok mellett logopédiai és a kerületben egyedüliként német nemzetiségi osztályt működtet. 
Emellett, az iskola számos sikeres pályázatnak köszönhetően jelentős fejlesztési projektekben vett 
részt. Ennek keretén belül a közelmúltban fejeződött be többek között az iskolaépület 300 millió 
forintos felújítása.

Sajnálatos módon, az elmúlt években a diákok közel negyede és a tantestület egy jelentős része is 
elhagyta az intézményt. Ennek oka az intézmény vezetésével kapcsolatos bizonytalanság.

Az iskolának az elmúlt 2,5 évben nincs kinevezett vezetője, habár 5 pályázati ciklus alatt 5 pályázó 
adata be pályázatát. Ráadásul, minden pályázati ciklusban 2 pályázó indult. Az oktatásügyért felelős
tárca mindegyik pályázatot eredménytelennek nyilvánította. Az egyik pályázó az iskolát korábban 
15 éven keresztül sikeresen vezető igazgató volt, aki 4 pályázati ciklusban minden véleményező 
fórumon elsöprő többségű támogatást szerzett. Ráadásul, a Közép- Pesti Tankerületi Központ 
vezetőjétől azt a tájékoztatást kapta, hogy a tankerület támogatja az intézményvezetővé történő 
kinevezését. Kinevezésének elmaradása ezen körülmények fényében meglehetősen furcsa. Ezt a 
helyzetet teszi még érthetetlenebbé az, hogy a legutolsó pályázaton ő már nem is indult, hanem két 
másik pályázó mérte össze az erejét. A pályázat kiírása most is, mindenki számára megdöbbentő 
módon eredménytelen.

A fentiek alapján az iskolában kialakult helyzetet nyugodtan nevezhetjük vezetői válságnak. Félő, 



hogy ez a helyzet újabb pedagógus- és diák elvándorlási hullámot fog generálni, melynek a 
végeredménye egy jól prosperáló intézmény ellehetetlenítését, kiürülését fogja eredményezni. A 
leírtak rendkívül szokatlanná és furcsává teszi a zuglói Móra Ferenc Általános Iskola helyzetét és 
érthetetlenné az igazgatói kinevezés elmaradását.

Fentiekre tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat:

Mi az oka annak, hogy a zuglói Móra Ferenc Általános Iskolába 5 egymást követő kiírás 
eredménytelen volt?

Mi volt az oktatásért felelős államtitkárság kifogása a pályázókkal szemben?

Mit kíván tenni az EMMI annak érdekében, hogy az általuk okozott bizonytalanság ne 
eredményezze az intézmény minőségének és megítélésének romlását?
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